

الحساب الجاري في بنك دبي الإسلامي

DIB CURRENT ACCOUNT

DIB Current Account is a call deposit account based on the principles of Qard-Hassan (Interest Free Loan) whereunder the depositor (as lender) is able to deposit funds with the Bank (as borrower) on an on-going basis. The subject product is governed by the principles of an interest free loan, with the balance guaranteed and repayable by the Bank on demand by the depositor. The amount deposited by the depositor with the Bank under this product is not entitled to any investment profit nor bears any risk whatsoever.

الحساب الجاري في بنك دبي الإسلامي هو حساب ودائع تحت الطلب على أساس القرض الحسن (قرض بدون فائدة). وبموجب هذا يستطيع المُودِع (بصفته مقرضاً) إيداع أمواله لدى البنك (بصفته مقترضاً) في أي وقت شاء. ويخضع هذا المنتج لأحكام القرض بدون فائدة، مع ضمان البنك للرصيد ولسداده للمُودِع عند الطلب. ولا يستحق المبلغ المُودِع لدى البنك من قبل المُودِع تحت هذا الحساب لأي أرباح استثمارية، كما لا يتحمل المُودِع أية مخاطر مهما كان نوعها.

In case the current account balance is less than a specific amount determined by the Bank management, the Bank may impose charges to be paid by the depositor against the subject account's maintenance with the Bank.

في حال انخفاض رصيد الحساب الجاري عن مبلغ معين تحدده إدارة البنك، فإنه يحق للبنك فرض رسوم على المُودِع يجب عليه دفعها مقابل صيانة البنك لهذا الحساب.

اعتمدها لجنة الرقابة الشرعية الداخلية في اجتماعها رقم 298 بتاريخ 22 أغسطس 2021
Approved by the ISSC in its meeting No. 298 dated 22 August 2021